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Vragen van het lid Ziengs (VVD) aan de Minister van Economische Zaken 
inzake feest-bv’s (ingezonden 21 december 2015). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Feest-bv’s ontlopen Drankwet met truc; Baromzet 
weggeboekt in apart bedrijfje»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat sportclubs, theaters, buurthuizen et cetera hun 
kantine-activiteiten onderbrengen in aparte «feest-bv’s»? 

Vraag 3
In hoeverre zijn dergelijke feest-bv’s in strijd met de Wet markt en overheid? 
Heeft de toezichthouder Autoriteit Consument & Markt (ACM) volgens u 
voldoende mogelijkheden om hiertegen handhavend op te treden? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de Wet markt en overheid in zijn huidige vorm geen 
enkele bescherming biedt voor ondernemers tegen oneerlijke concurrentie 
van overheden of door overheden gesubsidieerde partijen als sportverenigin-
gen, theaters en buurthuizen? 

Vraag 5
Bent u bereid de Wet markt en overheid grondig te herzien om een gelijk 
speelveld mogelijk te maken voor ondernemers?

1 «Feest-bv’s ontlopen Drankwet met truc; Baromzet weggeboekt in apart bedrijfje», De Telegraaf 
(2 december 2015).
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